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PROTOKÓŁ nr XX 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 22 grudnia 2020 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Na wniosek Przewodniczącego do obrad 

został włączony dodatkowy punkt: 11) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na działalność GOPS. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 11 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny 

 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 

wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 11 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XIX z dnia 24 listopada 2020 r. został przyjęty większością 

głosów. 

 

Ad.2 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Osiek. 

 

Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/130/2020 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odmowy  przyjęcia  uchwały  wnioskowanej  petycją  

z dnia  10 grudnia 2020 r.    

 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji oraz połączone komisję są za przyjęciem uchwały. Uwag 

nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 

Przeciw:     -   1 radny 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/131/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.4 Podjęcie   uchwały   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   nabycie   nieruchomości 

położonej w miejscowości Radogoszcz oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 

89. 

 

Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/132/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5 Podjęcie   uchwały   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   nabycie   nieruchomości   

położonej w miejscowości Wycinki oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 97/10. 

 

Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/133/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.   

 

Planowane zmiany w budżecie przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Połączone komisje 

są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/134/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/135/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek. 

 

Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił opinię RIO w sprawie WPF. Połączone komisje  

są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 8 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 4 radnych  

 

Uchwała nr XX/136/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Osiek na 2021 r. 

 

Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił projekt budżetu na 2021 oraz opinię RIO. Połączone 

komisje są za przyjęciem uchwały. Wójt Janusz Kaczyński dodał, że w trakcie projektowania 

budżetu brane były pod uwagę problemy związane z pandemią COVID19. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 7 radnych 

Przeciw:     - 1 radnych 

Wstrzymało się:    - 4 radnych  

 

Uchwała nr XX/137/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
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Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 10 radnych 

Przeciw:     -   1 radny 

Wstrzymało się:    -   1 radny  

 

Uchwała nr XX/138/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność 

GOPS. 

 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji oraz połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Uwag 

nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 

Przeciw:     -   1 radny 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XX/139/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 12 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Radna Teresa Eggert zapytała jaki był koszt remontu Sali Obrad – Odpowiedzi udzielił Wójt 

– koszty zostały zawarte w budżecie ŚDS. 

Radna Teresa Eggert zapytała o zakres rozbudowy oczyszczalni ścieków – Odpowiedzi 

udzielił Wójt – chodzi o zbiornik retencyjny na ścieki. 

Radny Jerzy Kłos zapytał o aglomerację Osiek - Wycinki  - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz 

Kaczyński – zdecydowana większość sieci wodno kanalizacyjnej mieści się w aglomeracji. 

Radna Alicja Ciarkowska zapytała o beneficjentów planowanej dotacji na budowę dróg 

gminnych  - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – środki mają być przeznaczone 

na wieś Osiek, dla pozostałych wsi planowane jest pozyskanie dotacji dla dróg lokalnych. 

 

Ad.13 Wolne Wnioski. 

 

Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące 

w naszym powiecie. 

 

Radna Teresa Eggert poprosiła, by nadal interweniować w Zarządzie Dróg Wojewódzkich 

o pobocza we wsi Głuche. 

Radny Jerzy Kłos zapytał o pierwszy etap remontu drogi Jaszczerek – Kopytkowo – 

Odpowiedzi udzieliła Stanisława Kurowska – fragment od Jaszczerka jest w pierwszym etapie. 
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Radny Jerzy Kłos zapytał o przygotowanie do szczepień COVID19 - Odpowiedzi udzieliła 

Stanisława Kurowska - prócz przygotowań w powiecie (szpital) będą też punkty szczepień 

w gminach. 

 

Ad.14 Zakończenie obrad. 

 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:05. 

 

    

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska        Wojciech Śliwiński 


